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Pan Andrzej Kr likowski

Dyrektor Urzędu Morskiego w Gdyni

Szanowny P anie Dyrektorze,

jesieri to dobry czas na podsumowanie i wspomnienie lata, ktÓre w tym roku było

w Gdyni niezwykle atrakcyjne. Po raz kolejny w naszym mieście mieliśmy okazję gościć

wielką armadę iagIowc1w. Przy nabrzeŻach basenu Prezydenta zacumowało 25 jednostek'

wśrÓd nich najpiękniejsze i największe na świecie. operacjaŻagle Gdyni przeszłado historii

jako wspaniałe spotkanie kultur, ktÓre odbyło się w tym Samym miejscu co pierwsza -

historyc zna _ operacj a Żagiel, na szczęście j ednak w ztlpełnie innych okolicznościach.

Na sukces tak wielkiego przedsięwzięcia składa się praca wielu osÓb i instytucji. Tym

bardziej cieszę się, ze po raz kolejny mogliśmy liczyc ta zyczliwość i zaangazowanie Pana

Dyrektora i podległych Panu słuzb, zaktÓrę składam serdecznie podziękowania.

Żaglowce odpłynęły juŻ z Gdyni,

Zawsze, ale z pewnością do kolejnego

wspÓlnie zor ganizuj emy.

Z wyrazami szacunku,

ale piękne widoki pozostarLąz nami. MoŻe nle na

wielkiego z|otu zaglowcÓw, ktory w przyszł'ości


